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Szanowny Panie Radny,  

 

W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 22 stycznia 2024 r. złożoną w dniu 22 

stycznia 2024 r. w Kancelarii Sejmiku tutejszego Urzędu w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa mieszkańców miejscowości Bargłówka w zakresie oznakowania 

dodatkowego przejścia dla pieszych w rejonie skrzyżowania ul. Raciborskiej z ul. 

Przedszkolną w m. Bargłówka informuję, że oznakowanie skrzyżowania obecnie 

jest prawidłowe. Ze względu na natężenie ruchu pieszych nie spełniające 

warunku ok. 25 osób na godzinę poprzecznie w pasie drogi wojewódzkiej nie jest 

możliwe zrealizowanie nowego przejścia dla pieszych. Wykonanie przejścia 

oprócz sugerowanych w piśmie zalet ma także obowiązki związane 

z koniecznością jego korzystania. Pieszy z obu stron drogi znajdując się 

w odległości do 100 m od przejścia ma obowiązek z niego korzystać. Po stronie 

zachodniej brak jest warunków do bezpiecznego prowadzenia ruchu pieszych. 

Rozwiązanie istniejące jest zbieżne z obowiązującymi przepisami i wynika z art. 

13 ust. 2 ustawy prawo o ruchu drogowym (Dz. U. z 2023 r. poz. 1047 z późn. 

zm.). Skrzyżowanie posiada oznakowanie znakami D-1, linia segregacyjna nie 

pozwala na wyprzedzanie i spełnione są warunki wynikające z art. 25 ust. 1 

o zachowaniu szczególnej ostrożności zbliżając się do skrzyżowania. W okresie 

od 1 stycznia 2020 r do 24 stycznia 2024 r. w tym rejonie nie stwierdzono 

występowania zwiększonej ilości zdarzeń drogowych. Wnioski o zabudowę 

fotoradaru należy zgłaszać odrębnie do Głównego Inspektora Transportu 

Drogowego w Warszawie. 

Mając na uwadze powyższe nie planuje się realizacji zmiany w stałej organizacji 

ruchu. 
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Pan 

Marek Bieniek 

Radny Województwa Śląskiego 


